

匡智屯門晨曦學校

(家字 2021-2022/10)

2021 年國際復康日

敬啟者：

「殘疾人士免費乘搭車船日」將於 2021 年 11 月 14 日(星期日)舉行，當天凡持有勞工及福利局發出的「殘疾人士登記證」(附有相片)的殘疾人士，均可與一名同行照顧者免費乘搭各種公共交通工具，但不包括昂平 360 纜車。是日持證人士及一名同行照顧者亦可免費參觀康樂及文化事務署的博物館、享用游泳池設施及遊覽香港濕地公園。溫馨提示：因應疫情的最新情況，各公共交通工具、博物館、游泳池及香港濕地公園的營運時間及進場安排可能有調整，請家長出行前留意相關機構的開放時間及最新消息。

有關詳情已列於 2021 年國際復康日「殘疾人士免費乘搭車船日」(包括免費參觀博物館和享用游泳池設施及免費遊覽香港濕地公園)之「使用說明」可參閱香港復康聯會網頁。

如有查詢，請致電 2455 1615 與社工譚姑娘或吳姑娘聯絡。

此致

貴家長／監護人



匡智屯門晨曦學校校長

(林莉玲) 謹啟

2021 年 10 月 20 日

匡智屯門晨曦學校

(家字 2021-2022/10)

2021 年國際復康日

敬啟者：

「殘疾人士免費乘搭車船日」將於 2021 年 11 月 14 日(星期日)舉行，當天凡持有勞工及福利局發出的「殘疾人士登記證」(附有相片)的殘疾人士，均可與一名同行照顧者免費乘搭各種公共交通工具，但不包括昂平 360 纜車。是日持證人士及一名同行照顧者亦可免費參觀康樂及文化事務署的博物館、享用游泳池設施及遊覽香港濕地公園。溫馨提示：因應疫情的最新情況，各公共交通工具、博物館、游泳池及香港濕地公園的營運時間及進場安排可能有調整，請家長出行前留意相關機構的開放時間及最新消息。

有關詳情已列於 2021 年國際復康日「殘疾人士免費乘搭車船日」(包括免費參觀博物館和享用游泳池設施及免費遊覽香港濕地公園)之「使用說明」可參閱香港復康聯會網頁。

如有查詢，請致電 2455 1615 與社工譚姑娘或吳姑娘聯絡。

此致

貴家長／監護人



匡智屯門晨曦學校校長

(林莉玲) 謹啟

2021 年 10 月 20 日

Hong Chi Morninglight School, Tuen Mun

Ref No: Par 2021-2022/10

October 20, 2021

Dear Parents/Guardians,

International Day of Disabled Persons 2021

“Free-rides on public transport” will be held on November 14, 2021 (Sunday). On that day, people with disabilities, holding the “Registration card for People with Disabilities”, **and one accompanying carer can take free rides on public transport** and free admissions to museums and Hong Kong Wetland Park, and use public swimming pools managed by the Leisure and Cultural Services Department free of charge. Please note that Ngong Ping 360 is not included. **In view of the latest situation of COVID-19, the operating hours and admission of public transport, museums, swimming pools and Hong Kong Wetland Park may be adjusted. Please pay attention to the opening hour and latest news of the relevant organization before you travel.** For details, please refer to the website of The Hong Kong Joint Council. If you have any enquiries, please feel free to contact our school social workers Ms. Tam or Ms Ng at 24551615.

Yours faithfully,



Am Lee Ling

Principal

Hong Chi Morninglight School, Tuen Mun

Ref No: Par 2021-2022/10

October 20, 2021

Dear Parents/Guardians,

International Day of Disabled Persons 2021

“Free-rides on public transport” will be held on November 14, 2021 (Sunday). On that day, people with disabilities, holding the “Registration card for People with Disabilities”, **and one accompanying carer can take free rides on public transport** and free admissions to museums and Hong Kong Wetland Park, and use public swimming pools managed by the Leisure and Cultural Services Department free of charge. Please note that Ngong Ping 360 is not included. **In view of the latest situation of COVID-19, the operating hours and admission of public transport, museums, swimming pools and Hong Kong Wetland Park may be adjusted. Please pay attention to the opening hour and latest news of the relevant organization before you travel.** For details, please refer to the website of The Hong Kong Joint Council. If you have any enquiries, please feel free to contact our school social workers Ms. Tam or Ms Ng at 24551615.

Yours faithfully,



Am Lee Ling

Principal